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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének rendkívüli ülésén 2011. január 26-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak:  Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Szivek Péter, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a megválasztott 

képviselők száma 7 fő, jelen van 7 fő, az ülés határozatképes.  

Napirendi pontok:  

 

1. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

2. Mazgon Gábor területvásárlási kérelme 

3. Szociális rendelet módosítása 

4. IKSZT Közbeszerzés eredmény 

5. Rendezvénynaptár 

6. Esztergom és környéke könyv 

7. Leader - kötelezettségvállalás 

8. Vállalkozó találkozó előkészítése 

9. Dózsa Gy u vis maior  

10. Egyebek 

 

1. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Gaál Lajos: A kiküldött beszámolót a következőkkel egészíti ki: Tóth Mihály jelezte, hogy a 

sportpályán olyan nagy a víz, hogy elárasztotta a pályát.  

Vöröskői István: Bejárták polgármester úrral a terepet, az áteresz eltömődött, ki kellett kézzel 

tisztítani, és beépítettek egy 600-as átereszt. 

Gaál Lajos: Bruttó költsége 190 e Ft. 

Kochnyák Sándor: A másik oldalon is van árok, ki lehetne tisztítani, ott is van egy 600-as 

áteresz. 

Gaál Lajos: Hogy mi lesz a sorsa a továbbikban, valószínű, hogy a tulajdonosnak vannak 

kötelezettségei. Felvette a kapcsolatot a kőbányával, mert fel kell vinni útpótló anyagot a Plesina 

útjaira is. Az öltöző fűtése is sok éve megoldatlan. Egyenlőre csak ajánlat érkezett. 

Másik probléma a fakadó víz a Bánk bán utcában. Erre is érkezett ajánlat, de elég borsos áron. 

Kérünk még árajánlatot. 

TIOP szerződés. Ma végre megérkezett az aláírt szerződés. Hosszú évek teltek el a kiírástól, 

2007-től. Módosítani kell a kivitelezési határidőt. Ezt nekünk kell kérni. Valószínű tavaszra 

elkészülhet. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a TIOP pályázat megvalósítási határidejének meghosszabbításával 

egyet értenek-e? 

A Képviselő-testölet 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Képviselő-testületének 

1/2011.(I. 26.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete egyetért a TIOP pályázat megvalósítási határidejének 

meghosszabbításával. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. február 15. 

 

2. Napirendi pont 

Mazgon Gábor területvásárlási kérelme 

Gaál Lajos: A Pénzügyi bizottság tárgyalta. 

Nebehaj Rudolfné: Volt egy bejárás.  Többé - kevésbé behatároltuk a kért területet. A bizottság 

nem támogatja a terület eladását. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy egyet értenek-e a Pénzügyi Bizottság véleményével, mely szerint 

Mazgon Gábor területvásárlási kérelmét nem támogatja? 

A Képviselő-testölet 5 igen, 1 nem szavazattal 1 tartózkodással  a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

2/2011.(I. 26.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete nem támogatja Mazgon Gábor területvásárlási kérelmét. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. február 15. 

 

3. Napirendi pont 

Szociális rendelet módosítása 

Kochnyák Sándor: A Bizottság tárgyalta, mindkét módosítási javaslatot. Az előterjesztésnek 

megfelelően javasolja elfogadni azt.  

Szivek Péter: Ki fogja ellenőrizni mindezt?     

Bognárné: Az előterjesztés szerint a Szociális Bizottság. A rendelet az aktív korúak ellátása 

körében egyként is ír elő együttműködési kötelezettséget a családgondozóval, így a folyamatos 

ellenőrzés, legalább jelzés szintjén is megvalósul. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy a Szociális Bizottság javaslatával egyet értenek-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 

 

Kesztölc Község Képviselő-testületének  

1/2011.(I.26.) önkormányzati rendelete a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló, 

az 5/2010.(VI.9.) , a  1/2010.(I.27.),  az 5/2009.(III.25.), a 2/2009.(I.28.) és  a 17/2008.(XII.18.) 

rendeletekkel módosított 6/2008.(IV 30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

4. Napirendi pont 

IKSZT Közbeszerzés eredmény 

Gaál Lajos:  A közbeszerzési Bizottság tárgyalta a kérdést. Felkéri Nebehaj Rudolfné elnököt, 

hogy ismertesse a döntési javaslatot.  

Nebehaj Rudolfné: Két pályázat érkezett be. Egyet ki kellett zárni, ugyanis ajánlata a Kbt. 88. § 

(1) bekezdés e.) pontja alapján érvénytelen, mert a 2009. évben a mérleg szerinti eredménye 

negatív volt. Nyertesnek javasoljuk a Schmidt’64 Kft.-t, mert ajánlata érvényes volt, és a 

legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást vállalta. 
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Kérdezi a Képviselőket, hogy a Közbeszerzési Bizottság javaslatával egyet értenek-e? 

 

A Képviselő-testölet 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

3/2011.(I. 26.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete nyertesként a Schmidt’64 Kft.-t hírdeti ki (2518 Leányvár, 

Templom u. 27.), Ellenszolgáltatás értéke: 54.009.000,- Ft. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011.. 

 

5. Napirendi pont 

Rendezvénynaptár 2011. 

Gaál Lajos: Ki lett küldve, új, régi elemként került bele a családi nap rendezése, június 18-án. 

Régebben már volt, fel kellene újítani a szokást. Májusban sok a program, ezért gondoltak 

inkább júniusra. Itt még talán nem érinti a nyaralást. Egyébként év közben is lehet módosítani a 

most előterjesztett tervet. De kell, hogy legyen egy támpont. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a 2011. évi rendezvénytervet elfogadta. 

 

6. Napirendi pont 

Esztergom és környéke könyv 

Nebehaj Rudolfné: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Megállapította, hogy nem szerepel olyan 

súllyal Kesztölc a kiadványban, hogy érdemes legyen tankönyvként szerepeltetni, így nem 

támogatja a kérést. 

Vöröskői István: Ez a kiadvány inkább középiskolába szánt könyv. Hány olyan középiskolás 

van Kesztölcön, akiket érinthet? 

Radovics Istvánné: 50-60 fő. Inkább arra törekedjünk, hogy a községi könyvtárban legyen 

kölcsönözhető.  

Gaál Lajos: Javasolja, hogy 5 példányra vállaljon kötelezettség az önkormányzat. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal egyet értenek-e, mely szerint a Községi Könyvtár 

számára rendelnek 5 példányt? 

 

A Képviselő-testölet 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

4/2011.(I. 26.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete 5 példányt kíván rendelni a „Múltunk határok nélkül – 

Esztergom és környéke a kezdetektől az Ister-Granum Eurorégióig” című  kötetből. 
Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. február 28. 

  

7. Napirendi pont 

Leader - kötelezettségvállalás 

Gaál Lajos: Tudjuk, hogy nem mindig volt nyomon követhető a Leader pénzek szétosztása, a 

környék akciói is nehezen mennek. Állami finanszírozást nem kapták meg. Kötelezettség 

vállalás kellene az eddig elindult projektek finanszírozására. 
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Nebehaj Rudolfné: Kezességvállalás lenne, lakosság szám alapján. Akkora kockázatot jelent, 

hogy a Pénzügyi Bizottság nem javasolja a támogatást. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal egyet értenek-e? 

 

A Képviselő-testölet 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

5/2011.(I. 26.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete nem kíván kezességet vállalni a Leader csoport helyi 

szervezetének. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. február 28. 

 

Kochnyák Sándor: Tagok vagyunk? Ezután mi történik? 

Gaál Lajos: A tagság megmarad, de ezt az előterjesztést a többség nem támogatja. Például már 

két éve beadtunk  egy játszótér pályázatot, befogadták, de nincs döntés. Utófinanszírozott a 

rendszer, de volt, amikor nem fizettek utólag sem egy önkormányzatnak.  

 

 

8. Napirendi pont 

Vállalkozó találkozó előkészítése 
Gaál Lajos: Már ötödik éve megrendezésre kerül, elsősorban azok részére, akik támogatják a 

községet. Március 3-án lenne. Azért ebben az időben, mert legyen meg a költségvetés, legyenek 

tervek, hogy legyen miről beszámolni, segítséget kérni, megköszönni azt az önzetlen segítséget, 

amit nyújtottak. Vannak vitás pontok, de ne harc legyen, hanem együttműködés. 

 

9. Napirendi pont 

Dózsa György utcai vis maior  

Gaál Lajos:  Mostanában többször felmerült, hogy nem volt elégséges a tájékoztatás az ügyben. 

Az igaz, hogy az írásos tájékoztatás lemaradt, de számtalanszor volt helyszíni szemle, 

megbeszélés. Két ünnep között intézték a kiviteli terveket, utána jött az erre alapozott 

költségvetés elkészítése. A helyreállítás államilag elismert költsége 15 M Ft.  Minden felújítás 

jellegű munka költségét le kellett venni. Jelenleg 12M Ft van önrészre, de  1,2 M Ft-ot még  

pótolni kell. Február 1-én lesz a munkaterület átadása.  

Simonek Antal: Pincetömedékelés benne van? 

Nebehaj Rudolfné: Igen benne van, csak két szakaszos a támfalépítés. 

Szivek Péter: Költségekből kivették a burkolat felújítást. De a vízelvezetést meg kell oldani. 

Radovics Istvánné: A ház alatt is kitöltik az üreget? 

Gaál Lajos: Igen, van egy vegyi anyag, mint a purhab, ami kitölt minden üreget. Most arról 

kellene dönteni, hogy elfogadjuk –e a 15, 290 M Ft-os költségvetést a kivitelezésre.  A költségek 

úgy állnak össze, hogy  

Dózsa Gy állami (vis maior) támogatás : 12.672.000 Ft  

Önrész      :   1.408.000 Ft 

Pótlás      :   1.210.000 Ft 

Saját erő 1.408.000+1.210.000 =           2.618.000 Ft 

Tehát, aki egyetért a javaslattal, kézfelemeléssel szavazzon. 
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A Képviselő-testölet 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

6/2011.(I. 26.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete elfogadja a Dózsa György utcai vis maior kár helyrehozására 

benyújtott költségvetést 15.290.000.- Ft értékben, 1.408.000.-Ft önrésszel és 1.210.000.-Ft 

további kiegészítéssel, melyre az Önkormányzat hitelt vesz fel.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. február 28. 

 

10. Napirendi pont 

Egyebek 

Gaál Lajos: Helyszíni ellenőrzést tartott a Kosári u. 6. szám alatti vis maior esemény kapcsán 

végzett munkálatoknál a Katasztrófa védelem és a MÁK. Kifogásként jelölték meg, hogy a 

maradék betonfalat el kell távolítani, és  el kell helyezni a geofóliát. 

A Dorogi Mozgókönyvtári hálózat gyakorlatát követve minimális beiratkozási díjat javaslunk 

bevezetni. erről a testületnek kell dönteni. 

- 16 éves korig ingyenes 

- 16-18 éves tanulóknak 250  

- felnőtteknek 70 éves korig 500 Ft/év a javaslat. 

 

Szivek Péter: Internetpont kialakítása is célszerű lenne, látogatói használatra.   

Gaál Lajos: Az IKSZtér elkészülte után két állás lesz a látogatóknak a Kultúrházban.. 

Simonek Antal: Iskolásokkal nem lehetne kiküldi a nyitvatartást?  Nem mindenki olvassa a 

képújságot. 

Gaál Lajos: Szavazásra bocsátom a tagdíjat. Aki egyetért vele, kézfelemeléssel szavazzon! 

A Képviselő-testölet 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

7/2011.(I. 26.) számú Határozata 

Kesztölc község képviselő-testülete elfogadja a Könyvtárban javasolt éves tagdíjakat:  

- 16 éves korig ingyenes 

- 16-18 éves tanulóknak 250  

- felnőtteknek 70 éves korig 500 Ft/év 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. január 1-től folyamatos 

 

Kochnyák Sándor:  Az Esztergomi úton, Ódorék alatt, mintha nem lenne befejezve a munka. 

Gaál Lajos: Ez még nem lett készre jelentve. Még nincs tereprendezés sem. Valószínű lesz még 

munka hátra. Keleti oldal nincs lezárva. 

Vöröskői István: Volt egy bejelentés, képeket is készített róla. Még nem küldtünk választ. 

Magán területen volt, de a fölötte lévő családi házból lefolyik az esővíz. Gondoskodni kellene, 

hogy ne az alatta lévő ingatlanra folyjék. 

Gaál Lajos: Kun Úrral megnézték a helyszínen, nem a fönti, lefolyó víz következménye, hanem 

a bakhát szakadt be. Kinn voltunk, helyszíneltünk, mondtam, hogy jöjjenek be az építészhez. 
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Vöröskői István: Nem volt a pince boltívezve, de legyen lepapírozva az ügymenet. Nincs 

nyilvántartás, hogy hol vannak a pincék a faluban. Fel kellene hívni a lakosságot, hogy 

segítségükkel készüljön kataszter, mindenki jelentse be, amiről tudnak. Valami saját 

nyilvántartási rendszert kellene kiépíteni. 

Bognárné: Legyen kitölthető nyomtatvány, amit megkapnak a lakosok, és azon 

visszajelezhetnek. 

Gaál Lajos: Én vállalom a nyomtatvány elkészítését. 

Vöröskői István: Ister Gránum tájékoztatón vett részt. Felszíni víz kezelésére van 5 M euró + 

750 euró tervkészítésére. Felvetette, kis településen nincs erre szakember. A védekezésben aktív 

szereplőknek szervezzenek egy oktatást, hiteles emberek legyenek. A terveket nekünk kell 

kezdeményezni. 

A több éve kötött vízszerződést ki kellene egészíteni a községi tulajdonokkal, ami nincs most 

benne. Ez még nem anyagi elkötelezettség, de ha igény van helyreállításra, külön meg lehet 

egyezni. Egy keret szerződésben lefektetni, és a helyzettől függően alkalmazni. Az 

önkormányzat biztosítja a pénzt, a társulat a szakszerű munkát. 

Nebehaj Rudolfné: Az olyan árkot, mint ami nálunk van, azt a Krecsmarik kitisztította.  

Gaál Lajos: Erre a következő testületi ülésre kérek javaslatot. Tiszítandó vízfolyások listája. 

Simonek Antal: Új turul madarat szeretne a POFOSZ . Ami most van, nem tetszik senkinek, ezt 

beöntenék. 

Radovics Istvánné: Ezt Melocco Imre készítette, nem lehet csak úgy beönteni. 

Simonek Antal: Van egy másik ember, aki megcsinálná kőből.  

 

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 

 

 

 

 

Gaál Lajos       Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester         jegyző 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


